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Tereny publiczne, obiekty użyteczności publicznej oraz byłe zakłady 

produkcyjne zawierające azbesty powinny jak najszybciej zostać oczyszczone 

z azbestu i wyrobów zawierających azbest, w celu podniesienia standardu 

życia mieszkańców danej społeczności.  

Istotnym elementem pozyskiwania przez jednostki samorządu terytorialnego 

środków finansowych z funduszy ochrony środowiska jest posiadanie 

rzetelnie wykonanej inwentaryzacji oraz planu usuwania wyrobów 

zawierających azbest. Ministerstwo Gospodarki wspiera finansowo realizację 

zadań wynikających z „Programu Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 

– 2032”. W konkursie mogą uczestniczyć jednostki samorządu terytorialnego 

(JST) wszystkich szczebli, przedsiębiorcy, jednostki naukowo-badawcze, 

stowarzyszenia i fundacje, uczelnie i inne podmioty podejmujące wskazane 

przez organizatora zadania związane z realizacją programu. 

Działania ukierunkowane są na wsparcie jednostek samorządu 

terytorialnego, w formie bezpośredniego wsparcia – m.in. na opracowanie 

programów usuwania wyrobów zawierających azbest lub też pośrednio  

w formie materiałów informacyjno-edukacyjnych – ulotek, plakatów, 

poradników, ale również na program utylizacji bezpośredniej azbestu. 

 

Moje pytania: 

1. Jak miasto Elbląg realizuje działania związane z usuwaniem azbestu  

z terenu miasta? 

2. Czy poczynione zostały prace związane z przystąpieniem do „Programu 

Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009 – 2032”? 


